
 

  

  

  Verslag vergadering 2 december 2024 
------------------------------------------------------------------ 
1. Opening vergadering 
De voorzitter heet Diana van Loenen welkom 

 
2. Gesprek met Diana van Loenen (wethouder) 
De gemeente Haarlem streeft ernaar om het aantal mensen dat in de 
daklozenopvang zit naar beneden te krijgen. Daarom is ze gestart met 
het project Housing First. 
Binnen dit kader zijn de eerste 5 huizen al toegewezen en wordt eraan 
gewerkt om de tweede 5 huizen toe te wijzen. In Den Bosch is door het 
gevoerde beleid een hele daklozenopvang gesloten. Dit is de reden dat 
leden van de het college, raad en ambtenaren afreizen naar Den Bosch 
om kennis te nemen van het gevoerde beleid. 
 
Er komt nu een integrale beleidsvisie Minima en Schulden onder 
andere omdat het A Dossier Kinderarmoede erin opgenomen wordt. 
 17 december 2024 in het college en 9 januari in de commissie 
Samenleving en 30 januari in de raad.  
 
Er is een discussie gaande waar de concentratie van de zorg plaats 
moet gaan vinden. Is dat in Spaarne Ziekenhuis Zuid of in Hoofddorp? 
Het gaat dan om de 24 uurs zorg, de geboorte zorg en het s ’nachts 
verblijven in het ziekenhuis.  Het bestuur van het ziekenhuis beslist 
zelf. Ze zijn wel verplicht om een stakeholdersoverleg te voeren. 
 
De gemeente Haarlem heeft een achterstand met betrekking tot het 
aantal mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt die werken bij de 
gemeente. Voor de komende 2 jaar is er geld vrij gemaakt om de 
achterstand in te halen en de betrokken mensen goed te begeleiden. 
 
Hoe kijkt de wethouder aan tegen  Buurts? 
Bij aantreden van wethouder was Buurts gegund. Het eerste jaar was 
wel pittig, maar dat is ook logisch. 
Er zijn een paar grote voordelen nu te noemen:  
De omvang van Buurts als coöperatie heeft veel organisaties in zich. 
Bij de gesprekken over het integraal Zorgakkoord zit Buurts als 
volwaardige partner aan tafel.  
Het is goed om met de Haarlemse investeringscollega’s en Buurts om 
naar het huisvestigingsplan te kijken. Buurts zit in alle wijken door 
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heel Haarlem. Kan je de vraag stellen waar zit de groei en waar is 
gebrek aan? 
Daar de wijkteams op sterkte zijn kan er meer aandacht besteed 
worden aan de inhoud van het werk. 
Zaken die minder soepel lopen. 
In Domein Jeugd en Jongerenwerk zie je dat er een paar grotere 
organisaties zijn die veelal hun eigen programma hebben en dat 
botst wel eens met samenwerken.  
De ambities van leefstijl van jongeren wat betreft het afnemen van 
roken, alcohol en ongezond eten zijn nog lang niet gehaald. Dit zie je 
ook terug in de GGD-gezondheidsmonitor. Hoe zorg je dat bij een heel 
nieuw winkelcentrum zoals in Schalkwijk centrum dat er ook meer 
gezond voedsel wordt aangeboden? 

 
3. Mededelingen, actielijst december 2024, verslag 4 november 
2024. 
De voorzitter gaat weer in gesprek met alle leden individueel.  
Alle punten van de Actielijst kunnen naar het archief 
Alleen het bericht over binnenkomst van het stadhuis op 
maandagavond wordt nog op de website geplaatst.  
 
4. Verslag vergadering 21 november 2024 
Verslag wordt zonder wijzigingen vastgesteld. 
 
5. Afronding van de werving en introductie nieuwe leden. 
Bayan Kanaan en Gerard Koster zijn bij de vergadering aanwezig. De 
voorzitter geeft aan dat de sollicitatiecommissie heel blij is dat ze 
deel willen nemen aan de Participatieraad. 
Nadat de benoeming door het college van B&W is vastgesteld 
ontvangen Bayan en Gerard nog een benoemingsbrief.  
Gerard neemt deel aan de werkgroep JOS en Bayan aan de werkgroep 
PDW. 
 
6. Rondje werkgroepen 
Werkgroep PDW 
Op 10 december 2024 is er een ontmoeting met de Ambassadeurs 
Toegankelijkheid. 
Op 7 januari 2025 vindt er een bijeenkomst plaats met de 
gebiedsverbinders van de gemeente Haarlem over hoe het loopt met 
van Wijkraad naar Wijkplatform.  
Er vindt ook nog een afspraak plaats met de programmamanager 
Burgerberaad van de gemeente Haarlem. 
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Werkgroep Zorg en Welzijn 
Op 4 december wordt er een bezoek gebracht aan de Brede Centrale 
Toegang. Het gesprek gaat over: hoe het gaat in de uitvoering  en wat 
vinden zij van de huidige uitstroom? 
Met Tandem gaat gesproken worden over de toename van het aantal 
mensen dat dement gaat worden.  
Werkgroep WISA 
De transitie bij Spaarne Werkt wordt gevolgd. 
Er wordt een afspraak gepland met Haarlemse Alliantie tegen 
Kinderarmoede (HATKA). 
Werkgroep JOS 
De informatienota Preventief Jeugdbeleid is in de commissie 
Samenleving besproken.  
De Verordening MO loop nog door. Deze komt 14 januari 2025 in het 
college, 6 februari commissie Samenleving en 27 februari in de raad.  
Er komt een bijeenkomst over toekomst onderwijs in Schalkwijk. In 
Haarlem College wordt de eerste HAVO-klas gestart.  
17 december worden vragen voor Bas van Leeuwen aangeleverd. De 
wethouder komt naar de vergadering van de Participatieraad op 6 
januari 2024. 
 
7. Terugkoppeling Presentatie commissie Samenleving.  
Er waren meer commissieleden dan verwacht. De presentatie liep 
goed. Commissieleden waarderen de adviezen. Ze maken er gebruik 
van bij het voorbereiden van hun inbreng.  
Ingrid vraagt bij de Griffie de samenvatting op, die door de griffie 
wordt gemaakt.  
De presentatie met toegevoegde inleidende zinnen kan nu gebruikt 
worden bij het bezoeken van organisaties. 
 
8. Hoe schrijven we een goed advies? 
De leden hebben de stukken gelezen. Ze hoeven in de vergadering niet 
besproken te worden.  
Wel nog een aandachtspunt: ook de adviezen moeten een taal hebben 
die goed te  begrijpen is.  
 
9. Rondvraag. 
De adviezen en de reactie van het college worden op de website 
geplaatst wanneer deze zijn behandeld door het college. Bij de 
adviezen komen nu ook een paar punten in het kort die de inhoud van 
het advies weergeven. Zodat je op de website gelijk een beeld krijgt 
van het advies.  
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In februari komt er een versie van het Regionaal Actieplan 
Dakloosheid. De werkgroep Zorg en Welzijn legt contact met de 
betrokken ambtenaar.  
We nemen afscheid van Michiel Nieuwenhuis na de vergadering. 
De voorzitter bedankt hem voor zijn inzet gedurende de afgelopen 6 
jaar.  
 
  
 
 


